
(KLASA: 024-02/23-02/04) 

ZAPISNIK 

 

14. sjednice Županijske skupštine 

    Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

održane dana 27. rujna 2023. godine u 12,00 sati u velikoj vijećnici  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 Utvrđeno je da na sjednici prisustvuje natpolovična većina članova Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije, odnosno da je od 39 vijećnika prisutno 27 i to: 

Aida Sučić, Damir Lneniček, Josip Benić, Marijo Puškarić, Damir Bajs, Marijan Žiher, Zlatko 

Barila, Ivan Beljan, Boro Bašljan, Fredi Pali, Josip Đurđević, Josip Stjepanović, Leo Valentić, 

Goran Romek, Sandra Drašković, Ines Šarić, Josip Bilandžija, Slavko Došen, Branka Vekić, 

Zdenka Iharoš, Bojana Hribljan, Stanko Grčić, Marijan Sabolović, Ivica Vranić, Slavko 

Prišćan, Zoran Bišćan, Dinko Pirak, Drago Hodak, Ivan Marković, Mladen Marinković, 

Silvestar Štefović . 

 

 Osim članova Županijske skupštine sjednici su prisustvovali: Marko Marušić – župan 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Marija Jungić – zamjenica župana Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Saša Lukić – zamjenik župana Bjelovarsko-bilogorske županije, Tanja Novotni – 

zamjenica župana Bjelovarsko-bilogorske županije, Ivana Legin – pročelnica Upravnog odjela 

za pravne i zajedničke poslove, Martina Posavac Ćurić – pročelnica Službe ureda župana, Sanja 

Feher – pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za financije, Andrea Prugovečki Klepac – 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i obrazovanje, Nikolina Prišćan – 

službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnice Upravnog odjela za gospodarski razvoj 

i komunalne djelatnosti, Arijana Andri – službenica koja privremeno obavlja dužnost 

pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju, zaštitu okoliša i zaštitu prirode, 

Zlatko Pavičić –pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, Andrea Bengez – pročelnica 

Upravnog odjela za zdravstvo, demografiju i mlade, Darko Marčinković – pomoćnik pročelnika 

Službe ureda župana, Matea Gebik – voditeljica odsjeka za pravne i zajedničke poslove, Ela 

Vojtek – savjetnica za javnu nabavu, Josip Ključar – informatički referent, Marko Karakaš- 



informatički referent, Snježana Bogović Bradvica – v.d. ravnateljica JU Razvojna agencija 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Sanela Grbaš Bratković – ravnateljica Opće bolnice Bjelovar, 

Zvjezdana Galkovski – ravnateljica Kulturnog centra Mato Lovrak, Darko Karanović – 

predsjednik Vijeća srpske nacionalne te sredstva javnog  priopćavanja.  

 Zapisnik 13. sjednice Županijske skupštine prihvaćen je sa 26 glasova “za”. 

 Dopuna dnevnog reda prihvaćena je sa 26 glasova „za“. 

 19. Donošenje Odluke o izmjenama Sporazuma o osnivanju Kulturnog centra Mato 

Lovrak. 

 Potom je sa 26 glasova “za” donijet sljedeći: 

D n e v n i  r e d : 

 

1. Aktualni sat; 

2. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2023. godinu; 

3. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu župana Bjelovarsko-bilogorske 

županije za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine; 

4. Donošenje: 

a. Zaključka o prihvaćanju prijedloga da se pristupi izmjeni i dopuni Statuta 

Bjelovarsko-bilogorske županije, 

b. Zaključka o prihvaćanju prijedloga da se pristupi izmjeni i dopuni Poslovnika 

Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije; 

5. Donošenje Odluke o plaći i drugim pravima župana i zamjenika župana; 

6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih 

tijela Bjelovarsko-bilogorske županije; 

7. Donošenje Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Oprema za endoskopiju; 

8. Donošenje Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Oprema za patologiju i citologiju; 

9. Donošenje Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2024. godinu; 

10. Donošenje: 

a. Odluke o promjeni sjedišta trgovačkog društva „Bjelovarski sajam“ d.o.o., 

b. Odluke o davanju suglasnosti na stavljanje izvan snage i usvajanje novog 

temeljnog akta (ugovora o osnivanju) trgovačkog društva „Bjelovarski sajam“ 

d.o.o., 

c. Odluke o davanju suglasnosti na donošenje Odluke o utvrđenju djelatnosti 

unutar predmeta poslovanja trgovačkog društva „Bjelovarski sajam“ d.o.o.; 

 



11. Donošenje: 

a. Odluke o brisanju Centra za gospodarenje otpadom Doline d.o.o. u likvidaciji, 

b. Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedenoj likvidaciji Centra za gospodarenje 

otpadom Doline d.o.o. u likvidaciji, 

c. Zaključka o prihvaćanju Zaključnog financijskog izvještaja Centra za 

gospodarenje otpadom Doline d.o.o. u likvidaciji; 

12. Donošenje Odluke o izradi Plana gospodarenja otpadom Bjelovarsko-bilogorske 

županije za razdoblje od 2024. – 2029. godine; 

13. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje Ugovora s 

izvođačem radova uređenja unutarnjeg prostora zgrade „Školskog dispanzera“ Doma 

zdravlja BBŽ, Ispostava Daruvar, 1. faza; 

14. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje ugovora s izvođačem 

radova za rekonstrukciju krovišta izložbene hale br. 5 Bjelovarskog sajma u Gudovcu; 

15. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje ugovora s izvođačem 

radova na sanaciji potresom oštećene zgrade Područnog odjela Palešnik Osnovne 

škole Slavka Kolara Hercegovac; 

16. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o raspodjeli rezultata Daruvarskih 

toplica Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju; 

17. Donošenje: 

a. Zaključka o donošenju Odluke o osnivanju Savjeta mladih Bjelovarsko-

bilogorske županije; 

b. Zaključka o davanju suglasnosti na Program rada i financijski plan Savjeta 

mladih Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu; 

18. Donošenje Pravilnika o ocjenjivanju službenika i namještenika u upravnim tijelima 

Bjelovarsko-bilogorske županije. 

 

TOČKA 1. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi „Aktualni sat“. 

 G. Damir Bajs pozdravio je sve prisutne te upitao koliko je Bjelovarsko-bilogorska 

županija iskoristila sredstava iz EU fondova do sada i zašto Bjelovarsko-bilogorska županija 

nije iskoristila sredstva Europske unije namijenjena za obnovu prometnica kao posljedica 

potresa kao što su tu mjeru iskoristile druge županije s kojima graničimo? 

 G. Marko Marušić pozdravio je sve prisutne i zahvalio vijećniku Damiru Bajsu na pitanju 

te naveo sve projekte koje je Bjelovarsko-bilogorska županija prijavila te koji su odobreni. 

Također, podsjetio je na dva važna detalja kada se radi o prijavi na EU fondove, a to je da se 

mora imati pripremljena projektna dokumentacija te osigurana sredstva budući da se u većini 

poziva radi o sufinanciranju projekata. 

 G. Marijan Sabolović pozdravio je sve prisutne te istaknuo kako je stanje u poljoprivredi 

na nivou države jako loše te se bilježi pad u svim segmentima poljoprivredne proizvodnje te 

upitao župana može li učiniti dodatne napore prema državnim institucijama prema revitalizaciji 

poljoprivrede. Zamolio je pročelnika Zlatka Pavičića da pojasni situaciju sa Afričkom 

svinjskom kugom, odnosno što je točno potrebno učiniti budući smatra kako navedeno nije 

dovoljno objašnjeno niti su dane jasne upute uzgajivačima? 



 G. Zlatko Pavičić pozdravio je sve prisutne te pojasnio što je zapravo afrička svinjska 

kuga, odnosno da se radi o izrazito zaraznoj bolesti domaćih i divljih svinja no, na sreću, nije 

opasna za ljude. Istaknuo je kako afrička svinjska kuga nije zabilježena u Bjelovarsko-

bilogorskoj županiji što je najvažnije u ovom trenutku. Naveo je kako je Bjelovarsko-bilogorska 

županija u konstantnoj komunikaciji s nadležnim institucijama te su do sada izdane 4 naredbe 

vezane za suzbijanje širenja afričke svinjske kuge. Istaknuo je kako je vrlo bitna biosigurnost 

na samim objektima gdje su proizvođači svrstani u kategorije 1, 2, 3 i 4, a u kojima su kategorije 

3 i 4 označene kao dobro pospješene po pitanju popisa ulaska i izlaska, odnosno da samo članovi 

OPG-a mogu ulaziti ili izlaziti u objekte gdje se proizvode ili uzgajaju svinje, da koriste 

adekvatnu odjeću koja služi samo za tu svrhu, da imaju desbarijere i  druge uvjete koji se moraju 

zadovoljiti za ove dvije kategorije dok su u kategorijama 1 i 2 oni objekti koji ne zadovoljavaju 

ove uvjete, ali i niz drugih. Također, Bjelovarsko-bilogorska županija će svakako bolje 

informirati javnost o kategorizaciji objekata i načinima na koje se može doći u kategoriju 3 i 4. 

Vezano za same mjere u poljoprivredi, naveo je sve mjere koje Bjelovarsko-bilogorska županija 

koristi i nudi poljoprivrednicima te istaknuo kako se bilježi porast korištenja mjera. 

 G. Slavko Došen naveo je kako smatra da nije u redu prozivati veterinarsku službu jer je 

i sam bio niz godina djelatnik iste i prije nekoliko godina je obilazio OPG-ove i svrstavao ih u 

kategorije gdje su morali ispuniti određene uvjete da bi bili određena kategorija. Ovim putem, 

zamolio je g. Marijana Sabolovića da apelira na poljoprivrednike da koriste tu zaštitnu odjeću 

kako bi se zadovoljile te biosigurnosne mjere. 

 G. Zlatko Barila pozdravio je sve prisutne  te apelirao na župana da se nešto učini po 

pitanju proširenja Doma za starije osobe budući da isti ima samo 250 mjesta. Moli da se u 

Proračun za 2024. godinu unesu sredstva za izradu projektno-tehničke dokumentacije za 

proširenje Doma. 

 G. Marko Marušić naveo je kako je svjestan manjka mjesta u Domu s obzirom na liste 

čekanja i kako je planirano proširenje radi povećanja mjesta, ali kako će i to ovisiti o sredstvima 

financiranja budući da županija to sama neće moći financirati te se nada kako će krajem ove ili 

početkom iduće godine biti spremna projektna dokumentacija kako bi se mogli čekati natječaji 

koji su u najavi. 

 Gđa. Ines Šarić pozdravila je sve prisutne te upitala župana hoće li moći pripremiti 

Proračun za 2024. godinu budući da pročelnice za financije nema na sjednici niti u materijalima 

i da li ima neko drugo rješenje za novu pročelnicu ? 

 G. Marko Marušić istaknuo je kako cijeni sve svoje pročelnike i kako se pročelnica 

Upravnog odjela za financije nalazi na bolovanju te je neumjesno komentirati njezino 

zdravstveno stanje, ali ističe kako odjel za financije normalno funkcionira kao i svi ostali odjeli 

županije i pripremanje Proračuna uopće nije upitno. 

 G. Josip Bilandžija pozdravio je sve prisutne te zamolio župana da pojasni projekt sustava 

navodnjavanja Kapelica Kaniška Iva koji je započeo još 2009. godine, ali sada je napokon 

realiziran. 

 G. Marko Marušić naveo je kako je s društvom Elektro Projekt d.o.o. potpisan ugovor o 

izradi projektno tehničke dokumentacije u vrijednosti od 255.000 EUR. Riječ je o projektu koji 

je vrlo važan za razvoj naše poljoprivrede, a izradu projekta financirat će Hrvatske vode d.d. s 

ukupno 80% iznosa dok će Bjelovarsko-bilogorska županija financirati preostalih 20 % iznosa. 



Procijenjena vrijednost cjelokupnog projekta iznosi nešto više od 14 milijuna eura, a sredstva 

će se osigurati iz EU fondova. 

 Gđa. Sandra Drašković pozdravila je sve prisutne te upitala župana može li obećati da će 

Glazbena škola Vatroslava Lisinskog Bjelovar uistinu biti gotova do kraja ove godine i da li će 

uistinu učenici moći ući u nju do kraja ove godine? 

 G. Marko Marušić pojasnio je kako je projekt izgradnje Glazbene škole još jedan od 

projekata za koje u početku nisu bila osigurana sredstva i koji se sada uz puno prepreka privodi 

svom kraju. Ukupno je na taj projekt do sada utrošeno oko 3 milijuna eura i trenutno smo u fazi 

nabave opreme i za sada je planirano kako će učenici u školu ući prije sezone grijanja, a 

najkasnije do kraja ove godine. 

 G. Zoran Bišćan pozdravio je sve prisutne te upitao župana u kojoj je fazi opremanje 

bolnice i kada će ta oprema biti u funkciji te što se planira sa prostorijama odjela koji su 

preseljeni u novi dio bolnice? 

 G. Marko Marušić naveo je kako će do kraja ove godine biti u potpunosti opremljeni 1., 

2. i 3. kat nove zgrade bolnice i kako će se već krajem godine moći obavljati i operacijski 

zahvati u novoj zgradi bolnice. Vezano za odjele koji su preseljeni u novu zgradu, planirano je 

da se stari dio kirurgije pretvori u centar za palijativnu skrb s 50 ležajeva. Potpisan je ugovor 

za izradu projektno tehničke dokumentacije kako bi se i zgrada interne njege i zgrada kirurgije 

energetski obnovile i prilagodili svim potrebnim uvjetima kako bi imali prostor za palijativnu 

skrb. 

  

Trenutno je u vijećnici prisutno 30 vijećnika. 

 

TOČKA 2. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Polugodišnjeg 

izvještaja o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. godinu“. 

 G. Damir Bajs zatražio je obrazloženje točke dnevnog reda. 

 Gđa. Sanja Feher, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za financije obrazložila je 

točku dnevnog reda. 

 Gđa. Ines Šarić upitala je gdje je tih 5 milijuna manjka i kakvi su to automobili koji su 

prodani i od kojih smo imali prihod? 

 Gđa. Sanja Feher pojasnila je kako se radi o konsolidiranom manjku, odnosno manjku 

svih ustanova gdje netko ima manjak, a netko višak, većina manjka se uglavnom odnosi na naše 

zdravstvene ustanove. Vezano za prodaju automobila, navodi kako ne zna točno koja je 

županijska ustanova prodala automobile i koje jer je ovo konsolidirano izvješće, ali može 

provjeriti i dostaviti pisani odgovor. 

  

 



 Potom je sa 26 glasova „za“ , 2 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijet: 

 

Polugodišnji izvještaja o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. 

godinu 

 

TOČKA 3. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu župana Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 1. siječnja 

do 30. lipnja 2023. godine“ 

 G. Marko Marušić naveo je kako su u Izvješću navedene sve najvažnije aktivnosti 

upravnih tijela županije te ga sada ne bi čitao budući su ga svi dobili u materijalima, stoga će 

istaknuti samo najvažnije događaje koji su obilježili ovo razdoblje. U prvom polugodištu 

isplaćena su sredstva za naknadu šteta koje su se dogodile u olujnom nevremenu koje nas je 

pogodilo u rujnu prošle godine. Odrađen je i postupak opremanja naše bolnice koji je sada pri 

kraju. Također, donesena je i Strategija razvoja palijativne skrbi na području Bjelovarsko-

bilogorske županije što smatra vrlo važnim jer postoji ogromna potreba za takvom vrstom skrbi. 

Isto tako, ističe i dovršetak Glazbene škole Vatroslava Lisinskog Bjelovar, uspostavljanje javne 

usluge prijevoza gdje se još čeka samo potpisivanje ugovora s ministrom prometa. Zatim, u 

ovom razdoblju dodijeljene su i potpore u poljoprivredi i gospodarstvu, a osmišljene su i mjere 

za potpore studentima i umirovljenicima. 

 G. Zlatko Barila istaknuo je da je zadovoljan onime što se napravilo u vidu javnog 

prijevoza za umirovljenike, ali zamolio je župana da odgovori koliko napreduju pregovori s 

prijevoznicima o usluzi javnog prijevoza kako ne bi došlo do ukidanja linija javnog prijevoza? 

 G. Marko Marušić naglasio je kako je županiji stalo do svih ruralnih dijelova županije 

stoga su i bili potrebni razni sastanci s prijevoznicima kojima pojedine linije nisu rentabilne i 

prijeti njihovo ukidanje, a zato se i uvodi javna usluga prijevoza kako bi se održale i te 

nerentabilne linije u svrhu povezanosti. 

 Gđa. Ines Šarić navela je kako u ovom Izvješću opet nije napravio ništa novo, a što se tiče 

dijela Izvješća u kojem se navodi suradnja i komunikacija s državnom vlasti, smatra kako je i 

Bjelovarsko-bilogorska županija dio Republike Hrvatske i kako se Vlada RH treba brinuti o 

nama neovisno o tome tko je tu na vlasti. 

 G. Damir Bajs naveo je kako se iz ovog Izvješća župana vidi gdje stojimo pa je naglasio 

kako je županovo obećanje bilo kako će smanjiti sebi plaću što nije učinio, kako je HDZ bio 

protiv izrade bolnice, a sada ju navodi kao projekt na koji je izuzetno ponosan, naveo je kako 

je obećano ubrzano korištenje sredstava EU fondova, a nije iskorišteno gotovo ništa. 

 G. Marijo Puškarić pozdravio je sve prisutne i replicirao na navode g. Damira Bajsa da je 

HSLS zajedno s HDZ-om protiv izgradnje bolnice što nije točno već je HSLS bio protiv 

izgradnje bolnice bez osiguranih sredstava. 

 G. Silvestar Štefović čestita županu na Izvješću i učinjenom budući da su uloženi veliki 

napori da se izvučemo iz stanja u kojem smo bili nakon odlaska bivše vlasti. Ovaj mandat bit 



će zapravo obilježen ispravljanjem svega onoga što je bivša vlast pogrešno i loše napravila, a u 

idućem mandatu moći će pokazati se ono što zna i što može učiniti za napredak Bjelovarsko-

bilogorske županije. 

 Gđa. Ines Šarić upitala je zašto se svi ovako ponašamo, da se uskraćuju riječi te navodi 

kako ovo više izgleda kao savez komunista gdje vladajući određuju tko smije što reći, a to nema 

pravo glasa te istaknula kako je pred nama velika izborna godina i kako se treba zapitati zašto 

se mladi ljudi uopće ne žele baviti politikom niti biti ovdje kada im se uskraćuje pravo glasa. 

 G. Marijan Žiher pozdravio je prisutne i naveo kako je u vrijeme početka izgradnje 

bolnice, Vlada RH sufinancirala izgradnju bolnice u Puli dok našu nisu sufinancirali iz razloga 

što je g. Damir Bajs bio oporba. 

 G. Zlatko Barila upitao je bi li danas Vlada RH sufinancirala izgradnju bolnice ako 

uzmemo u obzir da bi danas ti troškovi iznosili milijardu kuna te zaključio kako vjerojatno ne 

bi. Naveo je kako trebamo biti sretni da je izgrađena i da je g. Marko Marušić imao sreće jer je 

i centralna vlast njegova stranka, ali izrazio zabrinutost da je to, i nakon 30 godina od 

osamostaljenja, način na koji mi funkcioniramo. 

 G. Damir Bajs naglašava kako smo sada opet svjedočili kako su i HDZ i HSLS bili protiv 

izgradnje bolnice dok je on bio za to i pod cijenu gubitka izbora jer barem ostavlja nešto našim 

građanima. Zaključio je kako danas ne bi bilo niti Glazbene škole, niti bolnice da se pitalo HDZ 

kao što danas, gledajući u Izvješće župana, nemamo ništa. 

 G. Drago Hodak pozdravio je prisutne i istaknuo da se niti ne zna koja je g. Damir Bajs 

stranka te da bi ga možda i podržao, ali ne zna koje stranke je član. Nadalje, naveo je kako je 

možda i najveće dostignuće g. Marka Marušića to što nije razorio niti jednu stranku u svom 

mandatu i komunikacija sa svim načelnicima i gradonačelnicima bez obzira na stranačku 

pripadnost. 

 G. Ivan Beljan pozdravio je sve prisutne te naglasio kako se nada da će sve započete 

projekte i dovršiti u ovom mandatu i krenuti u izgradnju dvorane za naše učenike Gimnazije 

Bjelovar i podzemne garaže o kojoj se pričalo i na prethodnoj sjednici. 

 G. Marijan Sabolović zamolio je sve vijećnike na toleranciju kako bi se ove sjednice 

odradile onako kako je to propisano. Podržao je rad g. Marka Marušića i naglasio kako nije 

važno tko je započeo, a tko završio, važno je da se naprave projekti koji će poboljšati život 

naših građana. 

 G. Marko Marušić istaknuo je kako je cijela rasprava otišla u pogrešnom smjeru te se 

zahvalio svim suradnicima na dosadašnjoj suradnji kako bi se „pokrpale“ rupe nastale za 

vrijeme bivše vlasti te naglasio kako su do sada riješene i dvorana u Velikoj Pisanici i izgradnja 

bolnice i Vodoprivreda, tako će riješiti i Glazbenu školu i dvoranu u Hercegovcu i sve ono što 

je započeto, a ne dovršeno jer su građani njemu dali povjerenje i planira ga i opravdati. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ 2 glasa „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

 o prihvaćanju Izvješća o radu župana Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 

1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine 



 

TOČKA 4. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a. Zaključka o prihvaćanju prijedloga da se pristupi izmjeni i dopuni Statuta 

Bjelovarsko-bilogorske županije, 

b. Zaključka o prihvaćanju prijedloga da se pristupi izmjeni i dopuni Poslovnika Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije“ 

  

a) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju prijedloga da se pristupi izmjeni i dopuni Statuta 

Bjelovarsko-bilogorske županije  

 

b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju prijedloga da se pristupi izmjeni i dopuni Poslovnika Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

TOČKA 5. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o plaći i 

drugim pravima župana i zamjenika župana“. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 28 glasova „za“ i 1 glasom „protiv“ donijeta 

ODLUKA 

o plaći i drugim pravima župana i zamjenika župana 

 

U vijećnici je prisutno 2 vijećnika. 

TOČKA 6. 



 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o 

izmjenama i dopuni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Bjelovarsko-bilogorske 

županije“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasova „za“ donijeta  

ODLUKA 

 o izmjenama i dopuni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Bjelovarsko-

bilogorske županije 

 

TOČKA 7. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. 

med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za endoskopiju“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta: 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za 

endoskopiju 

 

TOČKA 8. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. 

med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za patologiju i citologiju“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za patologiju i 

citologiju 

 

 

U vijećnici je prisutno 26 vijećnika. 

TOČKA 9. 



 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za područje Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijet  

Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2024. godinu 

 

TOČKA 10. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a. Odluke o promjeni sjedišta trgovačkog društva „Bjelovarski sajam“ d.o.o., 

b. Odluke o davanju suglasnosti na stavljanje izvan snage i usvajanje novog 

temeljnog akta (ugovora o osnivanju) trgovačkog društva „Bjelovarski sajam“ 

d.o.o., 

c. Odluke o davanju suglasnosti na donošenje Odluke o utvrđenju djelatnosti 

unutar predmeta poslovanja trgovačkog društva „Bjelovarski sajam“ d.o.o.“ 

  

a) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o promjeni sjedišta trgovačkog društva „Bjelovarski sajam“ d.o.o. 

 

b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na stavljanje izvan snage i usvajanje novog temeljnog akta 

(ugovora o osnivanju) trgovačkog društva „Bjelovarski sajam“ d.o.o. 

 

 

 

c) 

 Nije bilo rasprave. 



 Potom je sa 24 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na donošenje Odluke o utvrđenju djelatnosti unutar predmeta 

poslovanja trgovačkog društva „Bjelovarski sajam“ d.o.o. 

 

U vijećnici je prisutno 24 vijećnika. 

 

TOČKA 11. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a. Odluke o brisanju Centra za gospodarenje otpadom Doline d.o.o. u 

likvidaciji, 

b. Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedenoj likvidaciji Centra za 

gospodarenje otpadom Doline d.o.o. u likvidaciji, 

c. Zaključka o prihvaćanju Zaključnog financijskog izvještaja Centra za 

gospodarenje otpadom Doline d.o.o. u likvidaciji“ 

  

a) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 22 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o brisanju Centra za gospodarenje otpadom Doline d.o.o. u likvidaciji 

 

b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o prihvaćanju Izvješća o provedenoj likvidaciji Centra za gospodarenje otpadom Doline 

d.o.o. u likvidaciji 

 

 

 

c) 



 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zaključnog financijskog izvještaja Centra za gospodarenje otpadom 

Doline d.o.o. u likvidaciji 

 

TOČKA 12. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o izradi 

Plana gospodarenja otpadom Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 2024. – 2029. 

godine“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA 

o izradi Plana gospodarenja otpadom Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 

2024. – 2029. godine 

 

U vijećnici je prisutno 25 vijećnika. 

TOČKA 13. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Županu za potpisivanje Ugovora s izvođačem radova uređenja unutarnjeg prostora 

zgrade „Školskog dispanzera“ Doma zdravlja BBŽ, Ispostava Daruvar, 1. faza“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje Ugovora s izvođačem radova uređenja 

unutarnjeg prostora zgrade „Školskog dispanzera“ Doma zdravlja BBŽ, Ispostava 

Daruvar, 1. faza 

 

TOČKA 14. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Županu za potpisivanje ugovora s izvođačem radova za rekonstrukciju krovišta 

izložbene hale br. 5 Bjelovarskog sajma u Gudovcu“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 



ODLUKA 

o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje ugovora s izvođačem radova za 

rekonstrukciju krovišta izložbene hale br. 5 Bjelovarskog sajma u Gudovcu 

 

TOČKA 15. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Županu za potpisivanje ugovora s izvođačem radova na sanaciji potresom oštećene 

zgrade Područnog odjela Palešnik Osnovne škole Slavka Kolara Hercegovac “ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje ugovora s izvođačem radova na sanaciji 

potresom oštećene zgrade Područnog odjela Palešnik Osnovne škole Slavka Kolara 

Hercegovac 

 

TOČKA 16. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti na Odluku o raspodjeli rezultata Daruvarskih toplica Specijalne bolnice za 

medicinsku rehabilitaciju“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na Odluku o raspodjeli rezultata Daruvarskih toplica Specijalne 

bolnice za medicinsku rehabilitaciju 

 

TOČKA 17. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a. Zaključka o donošenju Odluke o osnivanju Savjeta mladih 

Bjelovarsko-bilogorske županije; 

b. Zaključka o davanju suglasnosti na Program rada i financijski 

plan Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. 

godinu“ 

  

a) 



 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o donošenju Odluke o osnivanju Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije 

b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na Program rada i financijski plan Savjeta mladih Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2024. godinu 

 

TOČKA 18. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Pravilnika o 

ocjenjivanju službenika i namještenika u upravnim tijelima Bjelovarsko-bilogorske županije“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijet 

PRAVILNIK 

o ocjenjivanju službenika i namještenika u upravnim tijelima Bjelovarsko-bilogorske 

županije 

 

TOČKA 19. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o 

izmjenama Sporazuma o osnivanju Kulturnog centra Mato Lovrak“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijeta  

ODLUKA 

o izmjenama Sporazuma o osnivanju Kulturnog centra Mato Lovrak 

 

 

  

 

Sjednica je završila u 14:35  



 

ZAPISNIK SASTAVILA:   PREDSJEDNIK ŽUPANIJSKE 

     SKUPŠTINE: 

ELA VOJTEK    SLAVKO DOŠEN 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


